



Peter MacDougall

Peter MacDougall (BA [Political Science], University of British Columbia, 1988; BSW, University of Victoria, 1992; MSW, McGill University, 1998; MA [International Relations], Université Paris 1, Panthéon-Sorbonne, 2014; Diploma, École nationale d'administration, Strasbourg, 2014) worked in the non-profit sector prior to joining Health Canada in 2000.

Following his senior analyst and manager positions at Health Canada, Canadian Heritage, and Human Resources and Skills Development Canada (HRSDC),

Mr. MacDougall became director of HRSDC's Toronto Waterfront Revitalization Initiative in 2004.

In 2006, he became director of Intergovernmental and Stakeholder Relations at Citizenship and Immigration Canada (CIC). He subsequently was director general, Admissibility Policy, and director general, Refugee Affairs, at CIC before joining the Foreign and Defence Policy Secretariat at the Privy Council Office in 2011 as director of operations. From January 2015 to August 2016, Mr. MacDougall was the assistant secretary to the Cabinet for Foreign and Defence Policy. From August 2016 until July 2019, Mr. MacDougall was Ambassador of Canada to Jordan.

He is married to Rachel Aslan and they have four children.

M. Peter MacDougall (B.A. [sciences politiques], Université de la Colombie-Britannique, 1988; B.Serv.Soc., Université de Victoria, 1992; M.Serv.Soc., Université McGill, 1998; M.A. [relations internationales], Université Paris 1, Panthéon-Sorbonne, 2014; diplôme, École nationale d'administration, Strasbourg, 2014) a travaillé dans le secteur à but non lucratif avant d'entrer à Santé Canada en 2000.

Après avoir occupé des postes d'analyste principal et de gestionnaire à Santé Canada, à Patrimoine canadien et à Ressources humaines et Développement des compétences Canada, M. MacDougall a dirigé, pour ce dernier ministère, l'Initiative de revitalisation du secteur riverain de Toronto en 2004.

En 2006, il a été nommé directeur des Relations intergouvernementales et avec les intervenants à Citoyenneté et Immigration Canada, avant de devenir directeur général, d'abord pour la Politique de l'admissibilité, puis pour les Affaires des réfugiés. Il est entré en 2011 au Secrétariat de la politique étrangère et de la défense du Bureau du Conseil privé à titre de directeur des opérations. De janvier 2015 à août 2016, M. MacDougall a été secrétaire adjoint du Cabinet (Politique étrangère et de la défense). D'août 2016 à juillet 2019, M. MacDougall était ambassadeur du Canada en Jordanie.

Il est marié à Rachel Aslan, et le couple a quatre enfants.